
Sortemosen  Cowboybyen, den 6. februar 2022 
Boligafdelingens og Ejerforeningens bestyrelse  2022_02_22_ref_best_moede 

 

Referat fra bestyrelsesmøder onsdag den 2. februar 2022 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 

Dagsorden og referat 

 

Deltagere: Henrik (211), Trine (145), Ulf (126), Hans Henrik (89), Erling (85), Tania (77), Siff (75) 

og Bente (74).  Afbud fra Aiko (104) og Pernille (76). Mødet blev holdt i Hyldemosen 46. 

Dagsorden  

• Valg af referent – Erling (85) 

• Godkendelse af sidste referat fra 4. januar 2022 - godkendt 

• Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: En ansøgning fra 193 om 

at vende carporten blev godkendt. Og så diskuterede bestyrelsen endnu en gang parkerings-

problemer og vurderede, at der sandsynligvis aldrig vil være ekstra pladser nok. Det er 

beboernes ansvar og ikke bestyrelsens opgave at klage til ejendomskontoret om ulovlig 

parkering. Erling (85) laver en praktisk vejledning. Thomas (139) har bedt om bestyrelsens 

holdning til udbygning af midterrækkehuse. Erling (85) laver oversigt over de to gange, 

spørgsmålet er blevet diskuteret på afdelingsmøde/generalforsamling.  

• To-Do liste: Petanquebanen er færdig. Der er fældet et par piletræer og en hyld, så der er 

passage (i gummistøvler) mellem petanquebanen og klyngesøen bag om 153 – 175. Efter 

fraflytning har det været nødvendigt at lave helt nye køkkener i et par huse. Det undersøges, 

om det kan medføre en huslejeforhøjelse. Grønt Udvalg ønsker flere forårsblomster som 

f.eks. erantis, vintergæk, anemone, lærkespore langs hække og stier og et par busketter med 

blomsterbuske og ønskværdige vilde buske på engen med Sankt Hans bålet. 

• Mose-, KAB- og organisationsmøder: Ingen møder. 

• Fastelavn: Søndag den 27. februar kl. 11 slår vi katten af tønden ved nr. 51. Erling (85) 

bestiller tønder. 

• Eventuelt: Cowboybyens Facebook gruppe omfatter bl.a. tidligere beboere og andre 

interesserede. Siff (75) spurgte, om den skulle begrænses til beboerne, hvilket bestyrelsen 

støttede.  

 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 3. marts. 

 

 

 

 


